
CONCURS DE TARRAGONA?

Durant un any d'esforços i patiments, la colla
ha estat preparant castells com ara la torre i el
quatre (castells dificultosos). la colla estava

impacient per exhibir els seus castells al Concurs
de Tarragona. Una notícia d'última hora ens va

informar que només 18 colles castelleres podien
assistir al concurs, que són aquelles que
descarreguin el quatre de vuit. També ens van

informar que ens donaven de temps fins 0121 de

¡uny per descarregar-lo. Això vol dir que hem
d'escalfar motors i posar-nos mans a I' obra per
tal d'assolir aquest nou repte. Si no, ens haurem
d'esperar 2 anys més per poder assistir al Concurs
de Tarragona.

Nosaltes donem la nostra opinió: pensem que
descarregarem el quatre de vuit i que anirem al
Consurs de Tarragona. AMUNT XICS!!!!!!!!!

Manoli i Susana

Pinya de /0 primera
torre de 7 de/ 96.

Esperem veure'n ma/tes
com aquesta!

CAP A LA CONSOLIDACiÓ

Després de descarregar la pri mera torre de set

de la temporada (i al primer intent) podem dir

que la temporada ha començat més bé del que
esperàvem tots, si pensem que la temporada
passada ens va costar de descarregar-la.

Des del meu punt de vista, hi ha hagut diversos
factors que ens han portat a assolir aquest castell
tot ¡ust iniciada la temporada. Per una banda hi
ha el fet de tenir un tronc consolidat gràcies a la
feina feta I' any passat i també el canvi de dosos,
que gairebé ni s'ha notat i que ens ha permès
alleugerir el pom de dalt. (Això ens pot fer pen
sar que si aconseguim mantenir-la fins a final de

temporada, [o podrem començar a pensar en

objectius més elevats). A més, el canvi de cap de
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colla i els canvis en els diversos equips de la
tècnica han estat molt ben assumits per la colla i

és per això que s'ha pogut començar a treballar
seriosament des de bon principi. Tot i això, som

conscients que ens falta corregir alguns petits
defectes per afrontar el final de temporada amb
prous garanties per a continuar endavant.
Ara bé, a partir d'ara cal tornar a recuperar la

forma en la resta de castells i posar-nos de ple a

treballar el quatre i el tres de vuit. Tots sabem
que ho podem aconseguir. Però això no signifi
ca que sigui "bufar i fer ampolles". Hem de ser

conscients de la dificultat que comporten aquests
castells. I sobretot: no ens refiem!

També voldria dir que, com tots sabem, cada

cop que una colla avança cap a construccions
més importants, aquesta colla també ha de ser

més gran. Hem d'aprofitar el bon moment que
estem passant i la cel.lebració del cinquè
aniversari de la colla per obrir-nos a Granollers i
acollir la gent nova que ve a l'assaig tot fent que
des de bon principi [o es trobin bé amb nosaltres.
Això és feina de tots.

FEM QUE GRANOLLERS
SÀPIGA QUI SOM.

Ramon Rovira (Cap de Colla)
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